
ΟΝΟΜΑ:

'Οταν μετά από μια μεγάλη λέξη

(με τρεις ή περισσότερες συλλαβούλες)
ακολουθούν οι λεξούλες

μου  ,  σου  ,  του  ,  μας  ,  σας  ,  τους

(που δείχνουν ποιανού  είναι  κάτι),
τότε η μεγάλη λέξη κλέβει τον τόνο από

τη μικρή λέξη και παίρνει  δύο τόνους.

το ποδήλατό μου

Ας κάνω τώρα εξάσκηση...

1.  Βάζω  τους  τόνους  στις  λέξεις.
ή

ο χαρακας
το παραθυρο
η τηλεοραση
το αυτοκινητο
ο δασκαλος

1Ι

ο χαρακας σου
το παραθυρο τους
η τηλεοραση σας
το αυτοκινητο μας
ο δασκαλος μου

2.  Διαβάζω  το  διάλογο  και  βάζω  τόνο  όπου πρέπει.  Πρόσεχε!  Κάποιες
λέξεις  μπορεί  να χρειάζονται  δύο  τόνους.

ΣΩΤΗΡΗΣ: Θα παρω το ποδηλατο μου και Θα φτασω γρηγοροτερα®

ΑΝΕΣΤΗΣ:  Κι εγω Θα παρω το αυτοκινητο μου.

ΣΩΤΗΡΗΣ: Τοτε εγω Θα παρω το αεροστατο μου και Θα σε περασω.

ΑΝΕΣΤΗΣ: Οχι, γιατι κι εγω τοτε Θα παρω το ελικοπτερο μου και Θα βγω
σιγουρα πρωτος.

ΣΩΤΗΡΗΣ:  Κανεις λαθος. Θα παρω το διαστημοπλοιο μου κι αντε να με
φτασεις!


